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Kiwanis Club of South Edmonton
Club Kiwanis de South Edmonton

This year, after receiving many applications, the Kiwanis Club of
South Edmonton presented Herb Schroder Scholarships to three
deserving high school graduates. These are matching
scholarships with the support of the Kiwanis Foundation of
Canada.

Mia Filan, graduating from Harry Ainley High School will be
pursuing a Bachelor of Arts in Psychology degree at the University
of Alberta. In addition to being a member of the Girl Guides of
Canada for twelve years she regularly volunteers with many
community organizations. During the Covid-19 pandemic she has
prepared care packages for seniors in isolation.

Mackenzie Buchanan is a graduate of M.E. LaZerte High School. He is heading to the
University of Alberta for his Bachelor of Science in Kinesiology. Through his school Boys
and Girls Club he has been mentoring a local elementary student, while in the community
he volunteered with You Can Ride 2, a bicycle program for children with disabilities.
Mackenzie built and maintains a community little free library which receives great support
in his neighbourhood.

Esha Dhaliwal, after attending Harry Ainley High School, is off to the University of Alberta,
pursuing a Bachelor of Science in Integrative Physiology. Over the last few years, she has
assisted at numerous events as a Medical First Responder with St John Ambulance. She
also volunteers at the Good Samaritan Society and the Royal Alexandre Hospital
Transition Unit. During the Covid-19 crisis she made and distributed fabric masks to both
organizations.

Cette année, après avoir reçu plusieurs applications, le club Kiwanis de South Edmonton a
présenté des bourses scolaires Herb Schroder Scholarships à trois gradués méritants du
High School. Ces bourses sont appariées grâce au support de la Fondation canadienne du
Kiwanis.



Mia Filan, graduée du Harry Ainley High School, poursuivra ses études pour obtenir un
Baccalauréat en psychologie de l’Université de l’Alberta. De plus, comme membre active
des Girl Guides du Canada depuis douze ans, elle fait régulièrement du bénévolat auprès
de plusieurs organisations communautaires. Pendant la pandémie Covid-19, elle a préparé
des ensembles de soins pour les aînés en isolation. 

Mackenzie Buchanan gradue du M.E. LaZerte High School. Il est inscrit pour un
Baccalauréat en kinésiologie à l’Université de l’Alberta. Comme membre du Boys and Girls
Club, il a été mentor auprès d’un écolier de l’Élémentaire tout en agissant comme bénévole
au sein de sa communauté pour You Can Ride 2, un programme qui permet aux enfants
handicapés de monter sur une bicyclette. Mackenzie a bâti et maintient une petite
bibliothèque communautaire gratuite qui reçoit beaucoup de soutien de son voisinage.

Esha Dhaliwal, après avoir fréquenté l’Harry Ainley High School, fréquentera l’Université de
l’Alberta, pour obtenir un Baccalauréat en psychologie intégrative. Au cours des dernières
années, elle a assisté à de nombreuses activités comme première répondante médicale
avec l’Ambulance St-Jean. Elle a aussi fait du bénévolat avec la Good Samaritan Society et
la Royal Alexandre Hospital Transition Unit. Pendant la crise Covid-19, elle a fabriqué et
distribué des couvre-visage pour ces deux organismes. 

Club Kiwanis Golden K de Sarnia-Lambton 
Sarnia-Lambton Golden K Kiwanis Club 

Les membres de club étaient heureux de présenter une
bourse d’études appariée de la Fondation canadienne et
une Mel Osborne Youth Scholarship à TJ Long le mardi 16
juin dernier lors de la rencontre virtuelle (Zoom)
hebdomadaire du club. TJ fait partie des gradués du Great
Lakes Secondary School Key Club de Sarnia.  Membre du
Club K, il a occupé différentes fonctions pendant ses
années au High School et a participé à trois camps Key
Leader, plus récemment comme chef de groupe au camp d’octobre 2019 au Brantford
Camp.

TJ a été accepté au programme de Science et Nanotechnologie à l’Université de Waterloo
pour la session débutant en septembre 2020.

The Club was pleased to present the KFC Matching Scholarship and the Mel Osborne
Youth Scholarship to TJ Long on Tuesday, June 16th during a virtual (Zoom) weekly
meeting of club members. TJ is a graduating member of the Great Lakes Secondary
School Key Club in Sarnia, Ontario. He participated in Key Club in a number of capacities
throughout his high school years and attended 3 Key Leader Camps, most recently as a
group leader at the Brantford Camp in October 2019.



TJ has been accepted in the Science and Nanotechnology program at the University of
Waterloo commencing in September 2020.

Kiwanis Club of Golden Ears 
 Club Kiwanis de Golden Ears

On Thursday, September 3, 2020 the Club was pleased to
present a matching scholarship to Samantha Barnier of
Maple Ridge, BC. This scholarship was made possible in part
due to the generous funds provided by Kiwanis Foundation of
Canada. Samantha just graduated from Garibaldi Secondary
School and is excited to embark on her post-secondary
studies in January. Samantha was an active member of the
Key Club at her school, planning and participating in many
service projects and leadership activities. We wish Samantha
all the best in her future endeavors and thank her for her
service to Kiwanis!

Lucas Constable is the proud recipient of a matching
scholarship, made possible by Kiwanis Foundation of Canada
and Kiwanis Club of Golden Ears. Lucas has been involved in

Key Club at his school in Maple Ridge, BC since grade 8. He has filled the roles of
President and Secretary, and has served many hours in fundraisers aimed at
providing food for local families, and support at Christmas for struggling families. Lucas
twice travelled to DCON and engaged in the opportunities of leadership and education
available there. Lucas will be attending Kwantlen Polytechnic University in the spring of
2021, studying horticulture. Lucas is grateful to Kiwanis for all it has brought to his life so
far.

Jeudi 3 septembre dernier, le club était heureux de présenter une bourse d’études
appariée à  Samantha Barnier de Maple Ridge, BC. Cette bourse a été rendue possible
grâce aux généreux fonds de la Fondation canadienne du Kiwanis. Samantha vient tout
juste de graduer à la Garibaldi Secondary School et est excitée de pouvoir poursuivre ses
études en janvier. Samantha était un membre actif du Club K dans son école, planifiant et
participant à de nombreux projets et activités de leadership. Nous lui souhaitons tout le
succès possible dans ses prochaines implications et la remercions sincèrement pour les
services rendus au Kiwanis! 

Lucas Constable est l’heureux récipiendaire d’une bourse d’études appariée rendue
possible grâce à la Fondation canadienne et au club Kiwanis de Golden Ears. Lucas a été
membre du Club K de son école à Maple Ridge, BC, à compter de sa huitième année
scolaire. Il a agi comme Président et Secrétaire, et a consacré de nombreuses heures à
des collectes de fonds pour fournir de la nourriture à des familles du voisinage. Lucas a
participé à deux DCON et a profité des occasions de leadership et d’éducation disponibles
sur place. Lucas fréquentera la Kwantlen Polytechnic University au printemps 2021 pour



étudier en horticulture. Lucas est reconnaissant envers le Kiwanis pour tout ce qu’il lui a
apporté dans sa vie à ce jour. 

Club Kiwanis d’Huntsville Muskoka
 Kiwanis Club of Huntsville Muskoka

The Volunteer Appreciation Scholarship

This scholarship is awarded annually by the Kiwanis Club to
acknowledge the tangible impact our youth can have on our
community by serving beyond themselves, providing ongoing and
meaningful altruistic volunteerism.

David Laughton has been selected to receive this award in recognition
of his overall commitment to volunteerism throughout high school
and $1000 will be forwarded on his behalf to Queen’s University,
Kingston, Ontario where David is enrolled in Engineering.

The Brenda Wainman Goulet Memorial Scholarship

This scholarship is to be awarded annually by the Kiwanis Club in memory of Brenda
Wainman Goulet. Brenda was a graduate of Ontario College of Art and Design and over a
career spanning 30 years was recognized as a celebrated sculptor of international
acclaim, a founding member of the ‘Artists of the Limberlost’, member of ‘Muskoka
Autumn Studio Tour’ (MAST) as well as ‘Huntsville Festival of the Arts’.

The recipient of this scholarship is a graduating student taking Visual Arts, who is
continuing in the Arts at a post-secondary institution. The award recipient has been
selected by the Visual Arts Department based on the student's body of work over their
secondary school career, having been acknowledged as having a superior gift of
expression and artistic flair.

Hunter Flynn has been selected to receive this prestigious scholarship and $1000 will be
forwarded on his behalf to Sheridan College, Trafalgar Campus where Hunter is enrolled in
Visual and Creative Arts-Advanced.

La bourse d’appréciation au bénévolat :

Cette bourse est présentée annuellement par le club Kiwanis pour reconnaître l’impact
tangible que notre jeunesse peut avoir dans notre communauté en servant bien au-delà
des attentes en offrant un bénévolat altruiste et utile de façon continue.
David Laughton a été choisi pour recevoir cette récompense en reconnaissance de son
engagement bénévole pendant qu’il fréquentait le High School et 1000 $ sera transmis en
son nom à la Queen’s University, Kingston, ON, où David est inscrit en Génie.

La bourse scolaire Brenda Wainman Goulet Memorial

Cette bourse d’études est présentée annuellement par le club Kiwanis Club en mémoire de
Brenda Wainman Goulet. Brenda a terminé ses études à l’Ontario College of Art and
Design et, pendant une carrière de trente ans, a été reconnue comme sculptrice célèbre à
travers le monde. Elle est  membre fondateur de ‘Artists of the Limberlost’, membre du
‘Muskoka Autumn Studio Tour’ (MAST) ainsi que du ‘Huntsville Festival of the Arts’.

Le récipiendaire de cette bourse est un étudiant qui gradue et choisit d’étudier les Arts
visuels en poursuivant ses études en arts dans une institution post-secondaire. Le
récipiendaire de la récompense a été sélectionné par le Visual Arts Department sur la foi



de l’œuvre réalisée pendant sa carrière à l’école secondaire et reconnu comme ayant un
talent supérieur en expression et sur son sens artistique.

Hunter Flynn a été choisi pour recevoir cette prestigieuse bourse et 1000 $ sera transmis
en son nom au Sheridan College, Trafalgar Campus où Hunter est inscrit en Arts visuels et
Création avant-gardistes.  
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